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BRP.0012.6.7.2024 

  

Rada Powiatu Łukowskiego 

Komisja Infrastruktury Technicznej 

 

Protokół 7/2024 

 

7 Komisja Infrastruktury Technicznej w dniu 16 grudnia 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala narad p.207 Starostwa Powiatowego w Łukowie 

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:24 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Jerzy Kędra 

2. Jacek Krzyszczak 

3. Przemysław Suchodolski 

4. Andrzej Wisiński 

5. Krzysztof Woliński 

 

Zaproszenie goście: 

1. Członek Zarządu Powiatu Sławomir Rzymowski 

2. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Łukowie Ryszard Szczygieł 

3. Z-ca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Łukowie Andrzej Skwarek  

   

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności i zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Witam wszystkich członków komisji, witam gości, z ramienia 

Zarządu Powiatu jest pan Sławomir Rzymowski, witam dyrektorów Zarządu Dróg Powiatowych, witam panią Izę z biura 

rady. 

Poproszę panów radnych o potwierdzenie swojej obecności w systemie. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (5) 

Jerzy Kędra, Jacek Krzyszczak, Przemysław Suchodolski, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński 
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Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

  

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, pełna frekwencja, 

możemy prawomocnie obradować. Szanowni Państwo, czy są wnioski do przedstawionego porządku obrad? 

Radny Andrzej Wisiński: Tak, z mojej strony są, jeżeli można. Brakuje mi w ogóle punktu związanego 

z przyjęciem budżetu. 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Jeśli chodzi o budżet na 2025 rok to  na poprzedniej komisji 

opiniowaliśmy. Zaopiniowaliśmy go pozytywnie, jednogłośnie. 

Radny Andrzej Wisiński: Zgadza się, ale po prostu ja jak teraz przygotowywałem się do tej sesji, to po prostu 

mam określone uwagi, związane  z tym budżetem. Może doczytałem niektóre sprawy, to w sprawach różnych, panie 

Przewodniczący. Określone uwagi są, no chociażby jeżeli w budżecie jest zapisane pomoc powiatowi lubartowskiemu 

i wymienia się odcinek na naszym powiecie, no przecież to jest niezgodne z prawdą, więc uważam, że trzeba tam zmianę 

nanieść. 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Zajmiemy się tym tematem w sprawach różnych, nie 

zmieniając już porządku obrad. Odczytam teraz porządek obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności i zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 6/2024 z posiedzenia komisji w dniu 28 listopada 2024 r. 

3. Informacja o przygotowaniu Zarządu Dróg Powiatowych do okresu zimowego. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Łukowski umowy 
na świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych o 
charakterze użyteczności publicznej z PKS w Łukowie S.A. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Adamów z przeznaczeniem 

na realizację zadania pn. „Rewitalizacja centrum Woli Gułowskiej”. 

6. Sprawy różne. 
7. Zakończenie posiedzenia. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr 6/2024 z posiedzenia komisji w dniu 28 listopada 2024 r. 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Przechodzimy do punktu drugiego, przyjęcie protokołu 

Nr 6/2024 z posiedzenia komisji w dniu 28 listopada 2024 roku. Czy do protokołu są jakieś uwagi? Nie widzę, zatem 

przystępujemy do przegłosowania. Proszę o wyrażenie woli panów radnych. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 6/2024 z posiedzenia komisji w dniu 28 listopada 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jerzy Kędra, Jacek Krzyszczak, Przemysław Suchodolski, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński 

  



3 
 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Dziękuję bardzo. W głosowaniu wzięło udział pięciu 

radnych. Wszyscy jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem protokołu.  

 

4. Informacja o przygotowaniu Zarządu Dróg Powiatowych w Łukowie do okresu zimowego. 

 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski:  Przechodzimy do realizacji punktu trzeciego, informacja 

o przygotowaniach Zarządu Dróg Powiatowych do okresu zimowego. Mamy tutaj informacje z Zarządu Dróg 

Powiatowych odnośnie sprzętu, którym Zarząd dysponuje, odnośnie materiałów, którymi dysponuje. Czy są jakieś 

pytania do tego, do przedstawionej informacji? Do panów dyrektorów ewentualnie. Nie widzę pytań. 

Z-ca Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Łukowie Andrzej Skwarek: Ja może tylko, przepraszam, bym to 

uzupełnił. Ponieważ tutaj nie ma chyba zawartych umów jakie mamy dodatkowo, poza naszym sprzętem, którym 

dysponujemy, to jest umowa w Adamowie, Wojcieszkowie, Trzebieszowie, Stoczku, Krzywdzie, bo nie damy rady tak 

jakby w krótkim czasie objechać tych dróg sami, chodzi tylko o odśnieżanie. Zwiększyło się o jeden pojazd w Stoczku 

Łukowskim, a u nas mamy komplet nowy, także tam jest trzy, u nas jest sześć. 

Radny Andrzej Wisiński: To może historyczna informacja. Tendencja w Zarządzie Dróg Powiatowych 

w określonym czasie była następująca. Sprzedać prawie wszystko, bo robimy w poparciu o zamówienia publiczne. 

Natomiast dzisiaj cieszę się, że sprzętem jakimś tam dysponuje, nawet wysokiej klasy, Zarząd Dróg Powiatowych, bo 

wstyd, mając swój własny sprzęt, robić zamówienia publiczne. Ja przywiązuję wszystko do jednostki ludzkiej. Jak ja 

mógłbym wynajmować ciągnik od sąsiada, jak sam bym miał ten ciągnik i mógł jeszcze korzystać z niego. A taka była 

w określonym momencie sytuacja w Zarządzie Dróg Powiatowych. Widocznie komuś zależało na tym, żeby sprzedać jak 

najwięcej, żeby ktoś mógł kupić jak najwięcej. 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski:  Czy ktoś jeszcze z Państwa ma jakieś uwagi odnośnie 

informacji? Nie widzę, zatem stwierdzam, że Komisja przyjęła informację o przygotowaniu Zarządu Dróg Powiatowych 

do okresu zimowego.  

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Łukowski umowy 
na świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych 
o charakterze użyteczności publicznej z PKS w Łukowie S.A. 
 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski:  Przechodzimy do realizacji punktu czwartego - 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Łukowski umowy na świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej 

z PKS w Łukowie S.A. Poprosimy o krótkie wprowadzenie. 

Członek Zarządu Powiatu Sławomir Rzymowski: Szanowni Państwo, ta uchwała, którą będziemy opiniować, 

ona daje możliwość Zarządowi Powiatu Łukowskiego podpisanie z naszą spółką PKS umowy w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego bez przeprowadzenia procedury przetargowej. Co roku jest taka uchwała podejmowana. Ja tylko 

dodam, że Wojewoda Lubelski dwa tygodnie temu ogłosił nabór wniosków z tzw. funduszu autobusowego i Powiat 

Łukowski złożył takowy wniosek w wysokości 4 260 000 zł. Jest to wysokość wniosku. Wkład własny powiatu będzie to 
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kwota 501 210,08 zł, czyli to stanowi niecałe 12% całego projektu, a ubiegamy się o dofinansowanie prawie 3 759 000 

zł i czekamy z Urzędu Wojewódzkiego na informację w tej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski:  Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Proszę bardzo. 

Radny Krzysztof Woliński:  Oby tylko się udało. To jest bardzo dobra rzecz dla powiatu uważam, że będzie 

transport publiczny funkcjonował. PKS uratowany. Ale i dla ludzi, bo niektóre te trasy są nierentowne.  

Członek Zarządu Powiatu Jerzy Kędra: To właśnie w tym celu są dopłaty.  

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Ja mam pytanie, czy te trasy, które są tu przewidziane, to są 

te, które w tym roku były wszystkie, czy są jakieś nowe?  

Członek Zarządu Powiatu Sławomir Rzymowski: Nie ma nowych.  

Z-ca Dyrektora ZDP w Łukowie Andrzej Skwarek: Z tego co ja pamiętam, to jest tak, że dofinansowanie się 

odejmuje, jeżeli się sprzeda bilety na tej trasie. Ale to już tak technicznie.  

Radny Jacek Krzyszczak: Dobrze niech ten PKS funkcjonuje, bo to jest istotny przewoźnik dla nas, dowozi dzieci 

do szkół, nasza spółka, no i trzeba tak zarządzać, żeby to było.  

Z-ca Dyrektora ZDP w Łukowie Andrzej Skwarek: Warunki się stworzyło w 2011 i 2012 roku. Żeby nie były 

zlikwidowane nagrody jubileuszowe, tak jak w Białej, to już PKS-u by nie było. W tym samym czasie marszałek 

zlikwidował PKS w Białej Podlaskiej.  

 Radny Jacek Krzyszczak: No ja sobie nie wyobrażam, żeby nie funkcjonował u nas w powiecie PKS, to jest 

niedopuszczalne i PKS musi być.  

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Dobrze, rozumiem, że już wszystkie uwagi zostały 

wypowiedziane. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. Proszę o wyrażenie swojej 

opinii w formie głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Łukowski umowy na świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej z PKS w Łukowie 

S.A. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jerzy Kędra, Jacek Krzyszczak, Przemysław Suchodolski, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński 

 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski:  Dziękuję bardzo. Wszyscy jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały. 

Opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Adamów z przeznaczeniem na 

realizację zadania pn. „Rewitalizacja centrum Woli Gułowskiej”. 

 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Przechodzimy do realizacji punktu piątego - zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Adamów z przeznaczeniem na realizację zadania pod 

nazwą Rewitalizacja Centrum Woli Głowskiej. Proszę bardzo o przedstawienie projektu uchwały.  

Członek Zarządu Powiatu Sławomir Rzymowski: Tutaj ten projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Adamów. Wójt wystąpił z wnioskiem w marcu tego roku. Natomiast z uwagi na niewykorzystanie 

tych środków zwrócił się teraz o przesunięcie tej realizacji na 2025 rok.  

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. 

Radny Jacek Krzyszczak: Tu chodzi o zagospodarowanie w obrębie naszej drogi na skrzyżowaniu od kościoła do 

muzeum.  

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu 

w dyskusji. Zamykam dyskusję. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. Proszę o wyrażenie swojej woli 

w formie głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Adamów z przeznaczeniem na realizację 

zadania pn. „Rewitalizacja centrum Woli Gułowskiej” 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jerzy Kędra, Jacek Krzyszczak, Przemysław Suchodolski, Andrzej Wisiński, Krzysztof Woliński 

  

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Dziękuję bardzo. Wszyscy jednogłośnie opowiedzieli się za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu przedmiotowej uchwały.  

Opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

6. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Przechodzimy do realizacji punktu 6 - sprawy różne. Proszę 

bardzo. 

Radny Krzysztof Woliński: Jeszcze tak wrócę do PKS-u,  jak sprawa tej inwestycji wygląda  tego dworca? Czy 

wszystko jest na dobrej drodze? 

Członek Zarządu Powiatu Sławomir Rzymowski: Wszystko jest na dobrej drodze. Urząd Marszałkowski już 

ogłosił nabór tydzień temu. I tam jest czas składania 3 albo 4 miesiące. Tak więc PKS przygotowuje projekt. Projekt już 

jest przygotowany. Jest już zaopiniowany przez konserwatora. No i szykujemy wniosek. Natomiast tutaj, tak jak 

rozmawialiśmy dwa tygodnie temu na zarządzie, tutaj zarząd spółki nie widzi zagrożenia, żeby tego wniosku nie złożył.  

Radny Krzysztof Woliński: A pozwolenie na budowę?  
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Członek Zarządu Powiatu Sławomir Rzymowski: Pozwolenie na budowę chyba jeszcze nie jest złożone. Jeżeli 

nabór ma odbyć się w ciągu 4 miesięcy, to jeszcze zdążymy.  

Radny Krzysztof Woliński: Teraz mamy nowego tam inspektora. 

Członek Zarządu Powiatu Sławomir Rzymowski: Pozwolenie na budowę wydaje Wydział Budownictwa, a nie 

Nadzór Budowlany.  

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Panie Andrzeju te wnioski odnośnie budżetu. 

Radny Andrzej Wisiński: No to jest ta sytuacja, o której mówiłem. Tam trzeba zastosować tą korektę 

w zapisie, bo to nie jest jakiś błąd merytoryczny, to rzeczywiście jest błąd. Mówi się o pomocy powiatowi 

lubartowskiemu, a opisuje się odcinek na terenie powiatu łukowskiego. To jest jedna rzecz. Druga rzecz, to jeżeli chodzi 

o drogę Krzywda - Stoczek Łukowski, to ja wiem, że na komisji tych rzeczy się nie załatwia, ale sygnalizuję, jeżeli tam jest 

planowany określony odcinek do wykonania zadania na odcinku z Krzywdy w kierunku Stoczka na terenie Gminy 

Krzywda i zarazem na określonym odcinku zleca się prace geodezyjne celem uregulowania stanu prawnego. No to ja 

tam wniosek napisałem swój związany z gminą Stoczek Łukowski i osobiście tam się wielu rzeczy nie doszukałem, 

praktycznie rzecz biorąc prawie żadnych, bo 150 tysięcy na wiadukt dokumentacja w Starej Prawdzie. Natomiast jeżeli 

chodzi o inwestycje, to kończy się tą drogę Stoczek, Róża Podgórna, a konkretnie Wólka Różańska, Róża i to 

wszystko. Natomiast ani na chodniki, nie wiem czy to będzie z Zarządu Dróg Powiatowych jakieś pieniądze, ani po prostu 

na żadne dokumentacje, tam nie ma w planie, a uważam, że równomiernie jeżeli będzie rozwój na terenie 

powiatu w miarę możliwości to by było coś dobrego, bo w moim rozumowaniu  tak wygląda rzeczywistość. Z czego to 

wynika to nie wiem, ale uważam osobiście, że powinienem. Druga sprawa. Tu czytałem Program Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Łukowskiego i tam jest, że 28 czy 27 kilometrów dróg powiatowych są drogami gruntowymi. A ja tak się 

cieszyłem, że do każdej miejscowości mamy drogę twardą. To te odcinki gruntowe można by było dostać gdzie one się 

znajdują.  

Z-ca Dyrektora ZDP w Łukowie Andrzej Skwarek: To przekażemy, bo tam jest Wojciechówka, Lipiny, Dąbrówka.  

Dyrektor ZDP w Łukowie Ryszard Szczygieł: Pozostałe to są drogi w polach. Na Gminie Stoczek jest drugi 

odcinek, jedna będzie robiona koło Adamowa, jest projektowana. Jest to ta jedna.  

Z-ca Dyrektora ZDP w Łukowie Andrzej Skwarek: Jest w Gminie Łuków.  

Radny Andrzej Wisiński: Ale tam jest trochę chyba podkład, co jechaliśmy.  

Dyrektor ZDP w Łukowie Ryszard Szczygieł: Tak. Ta Wojciechówka, jeżeli mówimy o miejscowości.  

Radny Jacek Krzyszczak: Ona jest przejezdna, tylko jest szutrowa.  

Dyrektor ZDP w Łukowie Ryszard Szczygieł: tak, szutrowa. Czyli można powiedzieć właśnie taka nieutwardzona 

asfaltem.  

Radny Andrzej Wisiński: Widzicie, że kieruję się dobrem powiatu, nie swoim, nie egoizmem jakimś.  

Z-ca Dyrektora ZDP w Łukowie Andrzej Skwarek: No to już ten jeden odcinek jest projektowany, tak jak Lipiny, 

Dąbrówka.  

Radny Andrzej Wisiński: Ale jeżeli po prostu nie jest droga jakaś strategiczna, to może bardziej potrzebne są te 

drogi przelotowe.  

Z-ca Dyrektora ZDP w Łukowie Andrzej Skwarek: Znaczy tutaj by połączyła Charlejów z Wolą Okrzejską, tam 

taki długi ciąg by był.  
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Dyrektor ZDP w Łukowie Ryszard Szczygieł: Jeszcze może do poprzedniej tej sugestii Pana radnego 

Andrzeja. Pan Wójt złożył takie pismo i na zarząd i do nas. Jeżeli chodzi o chodniki, żeby razem wspólnie przy drogach 

powiatowych  budować. Tam w Mizarach między innymi. Tam w dwóch miejscach jakby nie dysponujemy gruntem 

w pełni. Powiedziałem mu żebyśmy to po prostu przygotowali najpierw  geodezyjnie, bo tam ludzie się zgadzają, byśmy 

podzielili po płotach, żeby dysponować gruntem i wtedy byśmy mogli przystąpić do takich realizacji jakbyśmy 

dysponowali. I druga rzecz to już kwestia projektowania dróg na terenie Stoczek Łukowski. No w tej chwili podpisaliśmy 

już umowę na drogę tą właśnie od Turca w dół. No zostaje ten odcinek od Turca w górę do drogi krajowej tam do tego 

wiaduktu kolejowego. Kwestia decyzji już zarządu powiatu. Czy mielibyśmy to zadanie wykonywać. I w jakim 

zakresie. Czy przy współpracy z gminą, to jakby my jesteśmy do dyspozycji jako zarząd. Jeżeli trzeba będzie przygotować 

dokumentację to oczywiście to robimy. Co do chodników to spróbuję uporządkować stan prawny, żeby dysponować 

gruntem i możemy wtedy przystąpić do tych realizacji.  

Radny Andrzej Wisiński: Ale w Wólce Poznańskiej na części chyba tam już jest uporządkowane.  

Dyrektor ZDP w Łukowie Ryszard Szczygieł: Na części tak. Na części nie. Mam te odcinki spisane.  

Radny Krzysztof Woliński: Zapytam o drogę do poligonu i zamianę z wojskiem.  

Członek Zarządu Powiatu Sławomir Rzymowski: Na razie ten temat upadł.  

Radny Jacek Krzyszczak: Ta droga też wchodzi w zasób dróg nieutwardzonych gruntowych.  

Dyrektor ZDP w Łukowie Ryszard Szczygieł: Tak. 

 Radny Jacek Krzyszczak: Może dołączę się do tego wniosku radnego Krzysztofa odnośnie wycinki drzew na tej 

drodze. Tam w kierunku na Wierzejki pracował ten Unimog. To jest tak fajnie zrobione. Tylko zanim to zarośnie, to tak 

troszeczkę straszy. Jakby można było wysłać ludzi, jakby nie było ostrej zimy i nie byliby zajęci, żeby to przyciąć.  

Z-ca Dyrektora ZDP w Łukowie Andrzej Skwarek: Powiem tak już dodatkowo, nie będziemy przezbrajać 

Unimoga do ostatniej chwili. Mamy w tej chwili pięć pojazdów, a on jako szósty to będzie ostatni. Na razie będzie 

pracował przy takich pracach.  

Radny Jacek Krzyszczak: Jakby to tak przyciąć takie wystające, bo naprawdę to  nieestetycznie wygląda, bo to 

już jest poza tym poboczem. Tam ludzie codziennie do pracy jeżdżą do Zakładów Mięsnych, a droga jest dobra, zrobiona 

do końca granicy powiatu.  

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Czy ktoś jeszcze w sprawach różnych? 

Radny Andrzej Wisiński: Ja tylko na przyszłość bym proponował rzecz następującą. Jeżeli mamy sesję, to 

powinien być taki punkt związany z porządkiem na sesji. Żeby elementem przygotowania się do sesji była dyskusja na 

komisji. Bez kamer, bez niczego, tylko tu, żeby określone uwagi zwracać. I taki punkt związany z porządkiem sesji 

powinien być. Nie chcę tu zabierać głosu na temat tej ochrony środowiska, bo najpierw muszę z Grzesiem 

Świerczewskim na ten temat porozmawiać. Bo tam jest 278 stron. Była zawsze informacja związana z tym, że sporządza 

się o dane z gmin, natomiast tam przynajmniej doczytałem się wielu takich absurdów, które nie powinny mieć 

miejsca. Bo człowiek nie żyje po prostu pięć czy ileś lat i nie prowadzi żadnej działalności, nie ma nawet tam śladu 

jakiejkolwiek maszyny, a jest informacja, że po prostu on zatruwa środowisko. Na cmentarzu nie zatruwa. Tak jak 

wszyscy. Nie podlega specjalnej gloryfikacji.  

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Ja może dwa słowa odnośnie porządku. My staramy się tutaj 

z Biurem Rady Powiatu te punkty wkładać do porządku, które stricte dotyczą Komisji Infrastruktury. Ale jeśli jest taka 

potrzeba, żeby więcej tych punktów omawiać, także te, które może do końca nie są związane, może gdzieś zahaczają, to 

są jakby dwa sposoby. Można po otrzymaniu porządku bezpośrednio do mnie zadzwonić na pewno przygotujemy się 
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przed Komisją. Powiadomimy osoby, które do realizacji tego punktu są potrzebne i wtedy zmienimy porządek obrad już 

tutaj na posiedzeniu. Ewentualnie też są zgłoszenia w trakcie posiedzenia. 

Radny Jacek Krzyszczak: Panie Przewodniczący, jeżeli jest Komisja Ochrony Środowiska, czy Rolnictwa, czy 

inna, każdy z nas z radnych może w niej uczestniczyć i zadawać te pytania. Jeżeli są takie sprawy, które tam dotyczą.  

Radny Andrzej Wisiński: Ja jestem na emeryturze. Mam trochę czasu, ale Ty jesteś menadżerem na terenie 

Gminy Trzebieszów to menadżerstwo tam jest, nie na sali tu. Tylko tam się pracuje przede wszystkim. Nie wiem czy stać 

każdego, żeby na każdą Komisję, która go interesuje przyjeżdżał. 

Radny Jacek Krzyszczak: Panie Andrzeju to na naszej komisji np. budżetowej będziemy omawiali sprawy ochrony 

środowiska jak nie jest to przedmiotem.  

Radny Andrzej Wisiński: Ja nie mówię żeby omawiać, tylko mówię o tym, że chyba kieruję się 

dobrem nie złem. Jeżeli informuję o rzeczy następującej, że Komisja powinna być elementem przygotowania się do 

sesji. Żeby tu omawiać niektóre rzeczy, a nie popisywać się na sesji. To kieruję się dobrem komisji, a nie złem. 

Radny Jacek Krzyszczak: Ja nie zrozumiałem Pana intencji do końca, tylko powiedziałem, że jeżeli ktoś chce to 

też może być na każdej komisji.  

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski: Dobrze, to umówmy się, że następnym razem jeśli czegoś 

będzie brakowało to proszę o sygnał do mnie i będziemy reagować na to. Jeszcze ktoś w sprawach różnych? Nie widzę. 

  

7. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Przemysław Suchodolski:  Przechodzimy do realizacji punktu 7 - zakończenie 

posiedzenia. Wobec wyczerpania porządku zamykam posiedzenie. Dziękuję Państwu za przybycie.  

 

 

Przewodniczący Komisji 

Przemysław Suchodolski 

  

Przygotowała: Izabela Lewandowska 


